



## Ottawa Public Health invites you!



## Santé publique Ottawa vous lance une invitation!

### Hot Weather Response in Ottawa

**Date:** April 24, 2013

**Time:** 1:00 to 3:30 pm

**Location:** Ben Franklin Place (Former Council Chambers room) 101 Centrepointe Drive, Ottawa

- What is the City of Ottawa Extreme Heat Response Plan?
- Where are the Urban Heat Islands in the City of Ottawa? Hot spots and cool retreats.
- Who are the most vulnerable to heat in Ottawa? Case studies and health effects of heat on three different vulnerable groups.
- Beat the Heat resources available for service providers and the public.

You are encouraged to take the Extreme Heat Events Course offered through McMaster University that is available free on-line *before* attending this session. It takes approximately an hour to complete and is accessible at [Extremeheat.ca](http://Extremeheat.ca). (Log in as a health professional, and create a free account before taking the course).

Let us know if you will be attending this free workshop. Register at [OPHstaffdevelopment@ottawa.ca](mailto:OPHstaffdevelopment@ottawa.ca)

### Mesures d'intervention en cas de chaleur accablante à Ottawa

**Date :** Le 24 avril 2013

**Heure :** de 13 h à 15 h 30

**Endroit :** Place Ben-Franklin (ancienne salle du Conseil) 101, promenade Centrepointe, Ottawa.

- Quel est le Plan d'intervention de la Ville d'Ottawa en cas de chaleur accablante?
- Où se trouvent les îlots thermiques urbains sur le territoire de la ville? Points chauds et endroits pour se rafraîchir.
- Quels sont les groupes de personnes les plus vulnérables à la chaleur à Ottawa? Études de cas et effets de la chaleur sur trois groupes de personnes vulnérables.
- Ressources pour combattre la chaleur offertes aux fournisseurs de services et au public.

On vous encourage à suivre le cours « Extreme Heat Events Course » offert gratuitement en ligne par l'Université McMaster *avant* de participer à cet atelier. Le cours prend environ une heure à suivre et est accessible à l'adresse [Extremeheat.ca](http://Extremeheat.ca). (Choisissez l'accès pour les professionnels de santé et créez-vous un compte gratuit avant de suivre le cours). Disponible en anglais seulement.

Veillez nous aviser si vous souhaitez participer à cet atelier gratuit. S'inscrire à [OPHstaffdevelopment@ottawa.ca](mailto:OPHstaffdevelopment@ottawa.ca)